
Valtuustoaloite tontin kaavoittamisesta uimahallia varten

Hanko täytti kaupunkina 150 vuotta viime vuonna 2024. Hanko on ollut asuttuna jo toista tuhatta
vuotta ja oletettavasti myös seuraavatkin tuhat vuotta.

Halmstadintalon tontti tulee kaavoittaa YU-alueeksi eli urheilu- ja liikuntatoimintaa palvelevien
rakennusten korttelialueeksi, jolle voi tulevaisuudessa rakentaa uimahallin. Millaisen uimahallin?
Sitä me emme voi tietää, se on tulevien sukupolvien asia.

Halmstadintalon tontti noin 5 000 m2ja sijaitsee keskeisellä paikalla lähellä kouluja ja urheilutaloa.
Liikennejärjestelyt paikoitusalueineen eivät tuota ongelmaa.

Halmstadintalo on rakennuksena käynyt kaupungille tarpeettomaksi. Siellä ei ole ollut aikoihin
päiväkoti- tai esikoulutoimintaa. Yläkerran tilat ovat olleet sivistystoimen toimistotiloina, mutta
myös ne ovat siirtymässä pian toisaalle Kaupungintalolle uusittuihin tiloihin.

Julkisella uimahallilla on positiivisia vaikutuksia niin asukkaiden terveyteen, hyvinvointiin,
sosiaaliseen kanssakäymiseen kuin myös yleiseen viihtyvyyteen. Uimahallilla on keskeinen asema
uimaopetuksessa. Uimahalli lisää myös osaltaan kaupungin pito- ja vetovoimaa. Uimahalli, joka on
toiminassa kesäajan, palvelee myös matkailualaa.
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